
Referat fra bestyrelsesmøde d. 1. august 2017  

Alle tilstede. 

Punkt 9: Økonomi, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med økonomien,  

mobile pay, gæstestatus. Regnskabet er fornuftigt. Vi drøftede budget. Antal gæstesejlere er lidt 

under normal. Mobile Pay forventes på plads i løbet af ugen. 

 Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Ingen væsentlige.                                                                                                                                                                                                                                                                          

Punkt: 197: Hjemmesiden, ny Webmaster, Status. OK 

Punkt 298: Inventarliste. Ingen ændring. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Begynder snart igen. CJJ undersøger hos TRYG om vi kan få et par 

redningsstiger. 

Punkt 365: Indkomne klager. Ingen. 

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Ingen. 

Punkt 390: Udarbejdelse af renoveringsprojektforeslag/tilbygning af klubhus, styringsgruppe, 

Status. CJ og CJJ prøver at kontakte byggefirma for at få en pris på bygning af råhus. 

Punkt 391: Facebook. Fungerer fint. 

 Punkt 400: Redskabshuse, køreplan, byggeansøgning, Status. Byggesag ligger hos 

beredskabsstyrelsen. Det er en besværlig proces. 

Punkt 403: Sant Hans, status, hvordan gik det? Alt i alt var vi tilfredse med arrangementet og 

samarbejdet. Evaluering foretages før næste års arrangement. 

Punkt 405: Pæle ved nedkørsel til havnen, alternativ forslag. Kim tænker og undersøger 

muligheder. 

Punkt 406: Mastekran, status. CJJ har kontakt med LP-Yacht om certificering. 

Punkt 407: Både på landareal. CJJ afleverer brev til en ejer om regler for helårsopbevaring på 

landareal. 

Punkt 408: Ungdomsafdeling. Afdelingen kører ok. 

Punkt 409: Handel med redskabshuse. Ventelisten formaliseres. 

Punkt 410: Sommerfest 19/8. Der er møde i aktivitetsudvalget i næste uge, men forberedelse og 

økonomi bliver i samme ånd som tidligere år. 

Evt: KEN vil foreslå på et kommende medlemsmøde at opkrævninger fremover sendes som mail 

(Hvis muligt).  


